
Best ALV, 

 

Op donderdag 4 januari 2024 hebben Ries Adriaansen en Theo van Soest gesproken met 

de penningmeester, Lex Sietses, over het boekjaar 2023. Jos Peters was verhinderd maar 

had vooraf per mail al een aantal vragen gesteld. 

 

De boekhouding wordt bijgehouden in een rekenblad en is helder van opzet. 

Alle onderliggende boekingsstukken zijn ingescand en in te zien. Wij hebben zowel 

steekproefgewijs als "opvallende" boekingen bekeken. 

Het algemene beeld is dat de uitgaven zowel rechtmatig als doelmatig zijn. 

 

Er is het afgelopen jaar flink geïnvesteerd in de bakfiets zodat deze beter bruikbaar is. De 

bakfiets is een effectief en opvallend element in onze campagnes. De structurele kosten van 

de stalling zijn fors maar prima te dragen binnen de begroting. De kascommisie heeft verder 

geen mening over deze post. 

 

Tot ons genoegen is er nu een duidelijk systeem van een vijftal geoormerkte spaarpotten 

(verkiezingen Tweede Kamer, Gemeenteraad, Provinciale Staten, Europees Parlement; 

Campagnemedewerker). Het vullen van deze potten drukt op de begroting van het lopende 

boekjaar. De uitgaven uit deze voorzieningen zijn niet meer zichtbaar in de reguliere 

jaarboekhouding. Dit systeem werkt goed zolang de uitgaven slechts een beperkt aantal 

posten bevat. Wij geven er de voorkeur aan om per jaar en per spaarpot een balans bij te 

houden die op dezelfde manier als de jaarrekening kan worden gecontroleerd. Voor de 

uitgaven geldt immers dat deze langs dezelfde maatlat van rechtmatigheid en doelmatigheid 

moeten worden gelegd. 

 

Enkele facturen voor de afdeling waren in eerste instantie bij de fractie terecht gekomen en 

per ommegaande betaald. Dit leidde tot dubbele betalingen die vervolgens weer 

gecorrigeerd werden. Ook zijn er andere gezamenlijke uitgaven die gedragen worden door 

de fractie en/of de afdeling. Om niet over en weer te blijven factureren hebben de 

penningmeesters dit met gesloten beurs afgehandeld. Dit leidt tot een onzekerheid in de 

uitgaven en inkomsten in de orde van enkele honderden euro's. Een compromis zou kunnen 

zijn om aan het eind van het jaar een vereveningsdocument op te stellen. 

 

Wij stellen aan de leden voor het bestuur te dechargeren voor het gevoerde financiële beleid 

over 2023 en danken de penningmeester voor de prettige samenwerking. 

 

Theo van Soest 

Ries Adriaansen 

Jos Peters  


